
Aan mevrouw van M. van Bijsterveld,
Minister van OC@W
Den Haag

Hulst, 4 maart  2011

Geachte mevrouw,
Langs deze weg willen we u attent maken op de specifieke omstandigheden van het 
samenwerkingsverband Zeeuws-Vlaanderen.
1. Zeeuws Vlaanderen is een uitgestrekt gebied met beperkt openbaar vervoer. Dit is de reden dat 

we in ons samenwerkingsverband beleid zijn gaan voeren in 3 subregionale zorgcentra om 
leerlingen ‘thuisnabije’ zorg aan te bieden. Dit uit zich o.a. in de opzet van de 
reboundvoorzieningen, waarbij we de ondersteuning van de gemeenten hebben.

2. Vanaf het begin van de oprichting van de samenwerkingsverbanden is het beleid er op gericht 
geweest de zorgmiddelen in te zetten ten behoeve van de leerlingen en een bureaucratische 
organisatie te vermijden.

a. Alleen de coördinator van het samenwerkingsverband ontvangt 0,2 FTE uit het 
zorgbudget;

b. In de stuurgroep en de PCL zitten managementleden die deze taak uitvoeren als regulier 
onderdeel van hun schoolse taak.

c. De deskundigheidsbevordering van docenten staat hoog in ons vaandel en er is beleid 
uitgezet voor gezamenlijke inkoop, maar de inhoud en uitvoering te relateren aan de 
behoeften van een individuele school.

In de afgelopen jaren heeft dit beleid bewezen goed te werken: behoudens echt specifieke ‘diepte’ 
problematiek zoals psychiatrische problemen en REC 1 en 2 problematiek zijn we in staat onze 
leerlingen in de regio op te vangen. Het Gentlemens Agreement staat er garant voor dat bij ernstige 
gedragsproblemen, waarbij handhaven op de eigen school onmogelijk is geworden, de scholen 
leerlingen van elkaar opvangen.

Tot nu toe was het mogelijk deze zorg te realiseren door een efficiënte koppeling van het zorgbudget 
via het samenwerkingsverband en de zorgmiddelen per individuele school.
Door een korting op het budget Passend Onderwijs zou deze aanpak in het gedrang kunnen komen en 
zouden we wellicht verplicht worden onze leerlingenzorg te concentreren op een plaats.
In het verleden is gebleken dat de uitgestrektheid van de regio en het beperkte openbaar vervoer de 
reden was dat leerlingen niet aankwamen op de plaats van bestemming en gingen zwerven.

Wij hopen dat u rekening wilt houden met deze specifieke regionale omstandigheid en dat u de door 
ons genomen beleidskeuzes van harte ondersteunt.

Met vriendelijke groet,

Mevr. Drs. TLM de Rijcke, voorzitter van het samenwerkingsverband Zeeuws Vlaanderen
 


